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ORG.0012.1.11.2019 

 

Protokół nr 11/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 6 listopada 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 Pan Jerzy Kanik, Zastępca Wójta, 

 Pan Krzysztof Wrzosek, kontroler techniczny ds. gospodarki odpadami, 

 Pan Jakub Kwaśny, informatyk Urzędu Gminy, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Wykonanie budżetu gminy w III kwartale 2019 roku. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 9.00 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Wykonanie budżetu gminy w III kwartale 2019 roku. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące realizacji budżetu gminy Buczkowice 

w III kwartale 2019 roku. 

Radni poprosili o przybliżenie wydatków dotyczący faktury na serwis urządzenia HP na 

kwotę 8.900 zł. 

Udział w posiedzeniu rozpoczął Pan Jakub Kwaśny. 

Pan Kwaśny wyjaśnił, że faktura została wystawiona w ramach realizacji umowy 

pogwarancyjnej na serwer (jest w tym całodobowy serwis urządzeń z szybkim czasem reakcji 

- gdy np. pada dysk, dostajemy nowy). 
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Radna Górna zapytała w jaki sposób została wyłoniona firma. 

Pan Kwaśny wyjaśnił, że wystosowano zapytanie ofertowe – konkurencyjna firma określiła 

cenę dwukrotnie wyższą. 

Pan Kwaśny zakończył udział w obradach. 

Udział w obradach rozpoczął Zastępca Wójta, Pan Jerzy Kanik.  

Radny Więcek poprosił Pana Kanika o podjęcie działań mających na celu opisywanie faktur 

w taki sposób, aby było wiadomo, jakiego wydatku dotyczą (niektóre są bardzo dobrze 

opisane, na innych jest jednak zbyt mało informacji). 

Pan Kanik powiedział, że przekaże tę uwagę Komisji pracownikom. 

Udział w obradach rozpoczął Pan Krzysztof Wrzosek. 

Radna Górna wyraziła opinię, że SanitTrans może sam podpisywać umowy z mieszkańcami 

na dzierżawę kubłów. 

Pan Wrzosek wyjaśnił, że nawet gdyby rozszerzyli działalność o takie usługi, wiązałoby się 

to z dużą ilością dodatkowej pracy dla firmy, co z pewnością podniosłoby koszty 

funkcjonowania i przełożyło się na cenę. 

Radny Wrona zapytał czy to prawda, że gmina nie będzie mogła dopłacać do kosztów 

gospodarki odpadami. 

Zastępca Wójta powiedział, że odpady powinny się „samofinansować” . 

Radna Górna przekazała, że na ul. Kowalskiej pojawiło się nowe dzikie wysypisko śmieci. 

Pan Wrzosek potwierdził, że dzikie wysypiska jeszcze się pojawiają – co jakiś czas je 

sprzątamy – jednak jest ich już mniej niż kiedyś, oraz - odpowiadając na dalsze pytania 

radnych - przedstawił zagadnienia dotyczące finansowania gospodarki odpadami 

i konieczności budowy nowego PSZOK. 

Pan Wrzosek zakończył udział w posiedzeniu. 

Radny Więcek zauważył, że w dokumentach pojawiają się faktury za koszenie terenów 

cmentarnych i boisk sportowych wykazujące bardzo dużą ilość godzin, co budzi wątpliwości 

Komisji z uwagi na fakt, że na każdym boisku mamy gospodarza i kosiarkę na stanie, 

natomiast za cmentarze odpowiadają zatrudnieni w Urzędzie Gminy grabarze. 

Pan Kanik wyjaśnił, że do boisk sportowych i cmentarzy przylegają tereny zielone, których 

nie da się okosić „traktorkiem” z uwagi na zbyt duże ryzyko zniszczenia urządzenia, 

w związku z czym zlecamy to firmom dysponującym odpowiednim sprzętem. 

Radny Więcek zapytał czy monitorujemy czas pracy tych firm. 
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Pan Kanik powiedział, że często w trakcie wykonywania tych prac na boiskach są 

gospodarze oraz dodał, że zlecamy takie koszenia trzy razy w roku. 

Radna Górna zapytała czy nie możemy zlecić tego naszemu gospodarzowi za dodatkowe 

środki. 

Pan Kanik wyjaśnił, że żaden nie dysponuje odpowiednim sprzętem, przy czym gospodarze 

deklarowali chęć koszenia tych terenów traktorkami – nie zgodził się na to z uwagi na 

wspomniane ryzyko. Pan Kanik dodał, że teren w Kalnej trzeba kosić częściej, ponieważ 

pojawił się tam barszcz Sosnowskiego, a bardzo zależy nam na tym by nie rozsiał się na 

boisku. 

Radny Wrona powiedział, że na fakturze wykazane jest 5 godzin koszenia cmentarza 

komunalnego w Buczkowicach, w Rybarzowicach 3 godziny na cmentarzu, w Godziszce 

2 godziny cmentarz i 7 godzin „Brzózki”  

Pan Kanik zadeklarował przekazanie gospodarzom prośby o przypilnowanie czasu pracy 

kosiarek. 

Radna Górna zapytała jak wygląda procedura wyboru „kosiarzy”. 

Pan Kanik powiedział, że jest to zlecane „z wolnej ręki”, współpracujemy z tymi firmami od 

lat, jesteśmy jednak otwarci na inne oferty. 

Radny Wrona zapytał w jakim celu wykonano operat szacunkowy na działki 

w Buczkowicach, Kalnej i Godziszce. 

Odpowiedzi na to zapytanie udzieliła telefonicznie Pani Dorota Majcherczyk, inspektor 

Referatu GKiB Urzędu Gminy, która wyjaśniła, że na działkach były naliczane opłaty 

planistyczne. 

Radny Więcek powiedział, że dobrze gdyby było to napisane na fakturze. 

Radny Matlak zapytał jakie prace remontowe były prowadzone przy „Brzózkach”. 

Pan Kanik wyjaśnił, że wymieniono zniszczone drewniane elementy ławek. 

Radny Więcek podziękował obecnym za posiedzenie oraz pracownikom Urzędu za 

udzielenie wyczerpujących odpowiedzi na wszystkie pytania radnych. Pan Przewodniczący 

podsumował kontrolę, stwierdzając, że Komisja nie wnosi do wykonania budżetu uwag – 

poza ponowieniem prośby o dokładniejsze opisywanie faktur i rachunków.  

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 
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Posiedzenie zakończyło się o godz. 11.15. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 22 listopada 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  

 

 




